
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 121 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 121:  

”Vil ministeren redegøre for, hvordan ministeren agter at følge udviklingen med BIOS' 

ambulancedrift i Region Syddanmark, og om ministeren efter fremsendelsen af den 

første redegørelse fra Region Syddanmark har bedt regionen om yderligere opfølg-

ning på sagen?” 

 

Svar: 

Der henvises til besvarelsen af SUU alm. del spørgsmål 120.  
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